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TEDENSKE db NOVICE
Številka 10/1 14.12.98

NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:

V tednu, ki je za nami, so elektrikarji že 29. leto zaporedoma 
okrasili tovarno za prihajajoče praznike.

Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:

Ta teden se začne proizvodnja v polni seriji Tosamaplast STRIPS 
po 10 v obešanki in bo zamenjal obstoječe STRIPS 10. Uporaben je 
kot obešanka ali ogledni karton. Opremljen je z vsemi zakonsko 
zahtevanimi podatki. S predtiskom serije (lot) in roka uporabe 
odpade zamudno in drago etiketiranje - uporaba ISO 9001 in GMP 
v praksi.

Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

Na podlagi sklepa Uprave in soglasja sindikata družbe je Tosama 
zaprosila Ministrstvo za delo, družino in socialne zadeve za 
soglasje za uvedbo nočnega dela žensk za dobo enega leta na 
naslednjih delovnih mestih: tkanje gaze in povojev, izdelava 
tamponov iz gaze, izdelava micropor obližev, izdelava kompres, 
izdelava jasmin vate in blazinic, izdelava končnih proizvodov iz 
netkanega blaga, izdelava higienskih vložkov in tamponov, 
izdelava sadrona prevojev.

Franc Anž in

Računovodstvo in finance:

Pri pregledovanju podatkov o bolniški odsotnosti smo opazili, daje 
med delavci kar nekaj takšnih primerov, da iz kdo ve kakšnega 
razloga za nekaj dni prekinejo bolniško nad 30 dni, pridejo za kak 
dan, koristijo kak dan dopusta in se spet vrnejo na bolniško - 
seveda tokrat spet na bolniško do 30 dni. Dolžni smo opozoriti, da 
s tem ne le da škodujejo Tosami, ki mora pokrivati stroške 
nadomestila za bolniško do 30 dni, pač pa v prvi vrsti škodujejo 
sebi, ker si s tem znižujejo osnovo za nadomestilo za bolniško nad 
30 dni. Eden od značilnih tovrstnih primerov je primer delavca, ki 
je v petih mesecih delal le tri dni, vmes pa koristil še dopust in si s 
tem “pridelal” za 67.000 SIT čiste izgube v primerjavi z 
nadomestilom, ki bi ga prejel, če bolniške nad 30 dni ne bi 
prekinjal.

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

Prejeli smo povpraševanje ene največjih trgovskih verig v Franciji 
“E Leclerc”, ki ima izdelan projekt in bo odprla največjo trgovsko 
hišo z 20000 m2 prodajnih površin v Ljubljani. Trgovina bo odprta 
predvidoma v prvi polovici leta 2000 in potem še manjše v ostalih 
krajih po Sloveniji. To bo za potrošnike pozitivno, saj bo s tem 
nastopil konkurenčni boj tudi med večjimi trgovskimi hišami v 
slovenskem prostoru. Za nas proizvajalce oz. dobavitelje pa 
predstavlja prihod tujcev še večjji pritisk po zniževanju cen oz. 
boljših nabavnih pogojih za trgovce.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

Ja, tudi naša tovorna vozila niso več to, kar so bila. To je na lastni 
koži občutil šofer Slavko, katerega je že dotrajani tovornjak 
“FAM”, sredi Maribora pustil na cedilu.

Nada Korošec

Proizvodnja:

V novembru smo izdelali kar 20 % več proizvodov (merjeno v 
norma urah) kot v novembru leta 1997. Pri tem smo letni plan za 
november presegli za 11 %. Visoko postavljen operativni plan pa 
smo zgrešili za 1 %. Vzroki, da operativni plan ni bil izpolnjen, 
tičijo v okvarah strojev, montaži novih strojev in pomanjkanju 
nekaterih materialov.

Janez Leskovec

Tkalnice:

Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
V mesecu decembru smo vse izdelke za izvoz podelali, tako, da 
nam ostane še delo za domači trg. V oddelku je kot na mravljišču, 
ker vidiš, da vsaka mravljica opravlja svoje delo. Trudimo se 
močno v upanju, da bomo realizirali plan, ki so nam ga zadali. 
Verjemite mi, da beseda mravljica ponazarja tisto, kar delavke v 
tem trenutku izvajajo v oddelku. Da ne pozabim: Vsi zaposleni v



oddelku konfekcije se močno zahvaljujemo za presenečenje v 
obliki božičnega darila.

Oton Križman

Konfekcija:

Proizvodnja v oddelku konfekcije je v zadnjem tednu potekala po 
planu. V oddelku vlaknovin je večja okvara na detektorju 
kovinskih delcev, katero odpravlja zunanji izvajalec. Bolniška 
odsotnost v oddelku se je v primerjavi z mesecem oktobrom 
zmanjšala za več odstotkov.

Marjan Orehek

Mikalnica:
V tem tednu smo dobili vsi božičnico in verjetno tudi 
novoletnico, katero smo si prihranili s tem, da smo skrbeli za 
svoje zdravje in malo manj pojedli.

Vinko Svetlin

Belilnica:
Milan Drčar

PIOH

Na liniji CCE poteka prestavitev stroja za izdelavo vložkov Viriana 
ultra plus normal. Delo poteka po planu tekočega meseca.

Franc Cerar

Področje kakovosti:

Že dalj časa ugotavljamo, da je domača gaza najbolj kvalitetna za 
konfekcioniranje. To nam dokazujeta tudi dobavitelja tkanine iz 
Češke in Indije. Kljub temu pa smo v mesecu novembru večino 
neustreznosti zapisali ravno v zvezi z gazo (neenakomerno navitje 
tkanine, nekvalitetno obeljenje in razvlek tkanine).

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

Udeležili smo se predstavitve programske opreme, ki so jo razvili 
slovenski proizvajalci na osnovi Oraclove tehnologije. Predstavitev 
je bila koristna, ker pripravljamo plan razvoja informatike v 
prihodnjem letu. Kot na vseh drugih področjih je idej, potreb in 
želja po boljši računalniški opremi znatno več, kot jih bomo 
sposobni realizirati.

Olga Resnik

Vodstvo družbe

V Tosaminem občasniku je bil objavljen razpis za prijavo inovacijskih predlogov. Dobrodošli so vsi predlogi, še posebej zaželjeni so tisti, ki se 
nanašajo na obljavljeno problematiko. Predlogi bodo obravnavani in nagrajeni v skladu z našim pravilnikom o inovacijah. Roka za prijavo ni 
potrebno upoštevati strogo 1 mesec, pač pa so možni predlogi tudi do konca leta ali celo kak dan po Novem letu. Inovacijska dejavnost je v 
Tosami premalo razvita. Interes podjetja za stalno inoviranje je velik, zato vljudno vabljeni vsi, ki nosite v sebi kakršnekoli koristne ideje, da jih 
prijavite.

Janko Velkavrh

Sindikat:

Upravi smo posredovali predlog kriterijev za okrevanje. Pričakujemo čimprejšnji odgovor. Kot ste bili obveščeni, smo udejanili dogovor z 
Upravo o kolektivnem nezgodnem zavarovanju za vse delavce. Upam, da se ugodnosti ne bo nihče odpovedal.

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 450 izvodov


